



COUPE NOR-AM CUP

LOCATION/ LIEUX:	Nakiska Resort, Alberta - Alberta Alpine/Alpine Canada Alpin	
EVENT / ÉVÉNEMENTS :	Ladies' Giant Slalom Ladies' Giant Slalom Nations' Cup Dual Ladies'/Men's Slalom Ladies'/Men's Slalom Men's Giant Slalom Men's Giant Slalom Training/free skiing available: Through Nakiska Mountain resort	31 January/ 09 01 February 09 Nations' Cup Dual 02 February 09 03 February 09 04 February 09 05 February 09
SANCTION / SANCTION:	FIS, ACA and PSO	FIS, ACA et OSP
ELIGIBILITY / ELIGIBILITÉ:	ICR & NorAm Cup Rules (<i>All Canadian FIS athletes except first year J1 (15 yrs.)</i>)	ICR & Règlements Coupe Nor-Am Cup Tous les athlètes FIS canadiens à l'exception des première année J1 (15 ans)
ENTRY FEES/ FRAIS D'INSCRIPTION:	\$30 CDN per start. We accept: cash, traveller's cheques, money orders, VISA, MC, and Amex. Make cheques payable to: AB Alpine PERSONAL CHEQUES ARE NOT ACCEPTED. Coaches should pay for their own team. (Refer to FIS Continental Cup rules 7.1-7.5 for Payment of expenses).	\$30 (CAN) par jour. Faire le chèque au nom d'Alpin Alberta. <i>Le paiement doit être fait par les entraîneurs au moment de l'inscription.</i> Nous acceptons l'argent comptant, les chèques de voyage ou d'équipe. Cependant VISA, MC et AMEX., LES CHEQUES PERSONNELS ET CARTES DE CRÉDIT SERONT REFUSÉS.
ENTRY DEADLINE/ DATE LIMITE D'INSCRIPTION::	16 January, 2009. Official FIS entry forms. Withdrawals must be submitted with confirmation to ACA 5 days prior to first Team Captains meeting. Failure to comply will result in monetary sanction. (ACA Domestic Handbook rule 2.7.4)	. 16 janvier 09 Formulaires d'inscriptions officiels. Les retraits doivent être soumis avec confirmation d'ACA au moins cinq (5) jours avant la première réunion d'équipe. Une sanction financière sera appliquée si ce règlement n'est pas respecté. (Voir <i>Domestic Handbook Rule 2.7.4</i>)
REGISTRATION/ INSCRIPTIONS:	All Clubs and zones to send entries to their PSO's. All PSO and other nation entries to be sent on completed FIS form to: (ACA will ensure the race secretary receives one form per nation 1 week prior to event)	Tous les Clubs et Zones doivent envoyer leurs inscriptions aux OSP. Toutes les OSP et les autres nations doivent envoyer leurs inscriptions sur un formulaire FIS à : (ACA assurera que le secrétaire de course reçoit un formulaire par nation au moins une semaine avant l'événement.)
Fax or email COMPLETED ENTRY FORMS to: Alpine Canada Alpin c/o Jennifer Duggan Tel: (403)777-3206 Fax: (403)777-3213 Email: jduggan@canski.org		
LIFT TICKETS/ REMONTE-PENTE :	\$35 per day and available at the ticket window	\$35 par jour et disponible a la billetterie
DEPOSITS/ DÉPÔTS:	Bib Deposit: \$100.00 CDN* Teardown deposit: \$100.00 CDN * (separate cheques) No refund for teams whose medal recipients are not present at the awards per ACA policy.)	Bib Deposit: \$100.00 CDN/USD Teardown deposit: \$100.00 CDN/USD (separate cheques) No refund for teams whose medal recipients are not present at the awards as per ACA policy.
T.C.'s MEETING/ RÉUNION DES CAPITAINES::	LADIES: 1900 hrs, Friday, 30 January, 2009 at the Delta Kananaskis MENS and LADIES: 1900 hrs, Sunday, 01 February, 2009.	FEMMES : Réunion et tirage au sort à 19h00 le vendredi 30 janvier 2009 au Delta Kananaskis FEMMES et HOMMES : Réunion et tirage au sort à 19h00 le dimanche 01 février 2009.
ACCOMMODATION/ HÉBERGEMENT:	Accommodation is the responsibility of coaches and competitors. EARLY BOOKING ADVISED. The ROC has negotiated preferred rates at: Delta Kananaskis ** see below rates ALL rooming lists must be submitted to Michelle Comeau: mcomeau@canski.org before January 10, 2009 to ensure preferred rate.	Responsabilité des coureurs et entraîneurs. POUR BÉNÉFICIER DU FORFAIT OFFERT PAR Alpine Canada Alpin contacter Michelle Comeau: mcomeau@canski.org.

COUPE NOR-AM CUP

**ROC/ COMITÉ
ORGANISATEUR:**

Chairman:
Chief of Race/ *Directeur d'épreuve*:
Chief of Course/ *Chef de piste*:
Chief of Timing/ *Chef Chronomètre*:
Race Administrator/ *Secrétaire de course*:
Referee:

Philippe Bernier
Warren Mackie
Jim Saunders/Michel Bernier
Dick Beare
Phyllis Kennedy (kennedype@shaw.ca)
Bruce Hamstead/Dan Gallagher

* = US\$ WILL BE AT CURRENT EXCHANGE RATES

Preferred Room Rate Plan

	Single	Double	Triple	Quad
Delta Room	82	82	107	132
Meal Plan	46	92	138	184
F&B Gratuity	6	12	18	24
CEP	0	0	0	0
4% ATL	3.28	3.28	4.28	5.28
6% GST	8.04	11.16	15.78	20.4
Total per night	\$145.32	\$200.44	\$283.06	\$365.68
<i>Total per person per night</i>	<i>\$145.32</i>	<i>\$100.22</i>	<i>\$94.35</i>	<i>\$91.42</i>